
Besluitenlijst gezamelijke commissie

d.d. 29 juni 2022 

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

Agendapunt Advies van de woordvoerders in de commissie
1. Vaststellen agenda De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
2. Mededelingen voorzitter De voorzitter meldt dat wethouder Walters afwezig is en dat 

wethouder Scheepers haar vervangt.
3. Beeldvorming Jaarstukken 2021 Over dit onderwerp zijn beeldvormende vragen aan de 

portefeuillehouders gesteld.

Wethouder Scheepers:
Wethouder Scheepers meldt dat de raad er van op de hoogte wordt 
gesteld als blijkt dat de accountant de uitgave van € 614.000,- niet 
rechtmatig acht. 

Wethouder Scheepers meldt dat de cijfers van de provincie m.b.t. 
de code rood t.a.v. de Omgevingswet worden geanalyseerd en hij 
zegt toe de raad daarover nadere informatie te verstrekken. Hij 
verwacht dat in het najaar (september/oktober) te kunnen doen 
(T22/25).

Wethouder Scheepers kondigt een BVS aan na de zomer over de 
Beheerplannen Openbare Ruimte.

Wethouder Scheepers meldt dat de raad snel de resultaten zal 
krijgen van de uitkomsten van het onderzoek, dat is gedaan door 
een onafhankelijk bureau, waarbij is nagegaan welk water onder 
verantwoordelijkheid valt van de gemeente en welk onder die van 
het waterschap.

Wethouder Van Hunnik:
Wethouder Van Hunnik geeft aan te zullen nagaan of het mogelijk is 
een overzicht samen te stellen met up-dates van de (informele) 
contacten in buurten en wijken in coronatijd.

Wethouder Van Voorden:
Wethouder Van Voorden zegt, n.a.v. een vraag over de 
eenzaamheidsscore, toe op een later moment met de raad te zullen 
spreken over de vraag of de huidige indicatoren correct zijn 
(T22/26).

Wethouder Heller:
Wethouder Heller zegt toe de raad te zullen informeren wanneer er 
inhoudelijk gesproken zal worden over het hoogwaardig 
fietsnetwerk (T22/27).

Wethouder Heller zegt toe informatie te zullen aanleveren over de 
vraag waarom, ondanks het feit dat m.b.t. integratietrajecten een 
aantal maatregelen niet kon worden uitgevoerd, de doelstelling 
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toch is gehaald (m.a.w.: welke maatregelen/omstandigheden 
hebben geleid tot dat positieve resultaat). Hij laat nog weten op 
welke termijn dat zal zijn (T22/28).

4. Oordeelsvorming Jaarstukken 
2021

Dit onderwerp is oordeelsvormend behandeld. 

Advisering (aan raad): 
Alle woordvoerders achten de beide voorstellen rijp voor 
behandeling in de raad. De fracties van het CDA en de SP maken 
een voorbehoud. De PvdA maakt een voorbehoud m.b.t. de 
resultaatbestemming. De overige fracties adviseren positief en 
geven aan dat het voorstel zonder debat kan worden behandeld.

5. Beeldvorming Voorjaarsnota 2022 Over dit onderwerp zijn beeldvormende vragen aan de 
portefeuillehouders gesteld.

Wethouder Scheepers:
Wethouder Scheepers zegt toe een andere formulering in de 
voorjaarsnota op te nemen, die in de raad van 6 juli ter 
besluitvorming voorligt, ter vervanging van de passage waarin als 
uitgangspunt een inflatiepercentage wordt genoemd van 1.6%. 

Wethouder Scheepers zegt toe dat het MPG in ieder geval vóór de 
begrontingsbehandeling aan de orde zal zijn (T22/29).

Wethouder Van Hunnik:
Wethouder Van Hunnik geeft aan terug te komen op de vraag naar 
de oplopende kosten vanuit regio als het gaat om 
doelgroep/leerlingen vervoer.

Burgemeester Van den Top:
Burgemeester Van den Top kondigt aan dat er in het najaar breed 
gesproken zal worden het beleid t.a.v. sexwerkers (geregeld via 
hoofdstuk 3 van de APV).

6. Oordeelsvorming Beeldvorming 
Voorjaarsnota 2022

Dit onderwerp is deels oordeelsvormend behandeld. Na het houden 
van de pitches resteerde geen tijd meer voor het onderlinge debat. 
De commissie heeft aangegeven daarvoor niet de uitloopavond 
(donderdag 30 juni) te willen gebruiken en gaat over tot advisering.

Advisering (aan raad): 
Alle woordvoerders achten het voorstel rijp voor behandeling in de 
raad en geven aan dat het met debat kan worden behandeld. De 
woordvoerders van de VVD en HvH adviseren positief. De overigen 
maken een voorbehoud. 

Voor de exacte weergave van de behandeling van alle agendapunten wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het audioverslag op de website bij de vergadering 
geplaatst en is de live-stream terug te zien via de website van de gemeente.


